

The Department of External Affairs announced today that Commonwealth Secretary-General, Mr. Arnold Smith, visited Ottawa November 24-27. While in Ottawa he met with the Prime Minister, the Right Honourable Pierre Elliott Trudeau; the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp; the Minister of Industry, Trade and Commerce, the Honourable Jean-Luc Pepin; the Minister of Justice, the Honourable John Turner; and the Secretary of State, the Honourable Gérard Pelletier. In addition Mr. Smith held extensive discussions with senior government officials including the President of the Canadian International Development Agency, Mr. Paul Gérin-Lajoie. Discussions revolved around general Commonwealth issues and programmes as well as the forthcoming Commonwealth Heads of Government Conference to be held in Singapore January 14-22, 1971.

* * *

Le Ministère des Affaires extérieures annonce aujourd'hui que le Secrétaire général du Commonwealth, M. Arnold Smith, a effectué une visite à Ottawa, du 24 au 27 novembre. Pendant son séjour dans la capitale, M. Smith s'est entretenu avec le Premier Ministre, M. Pierre Elliott Trudeau, avec le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, avec le Ministre de l'Industrie et du Commerce, M. Jean-Luc Pepin, avec le Ministre de la Justice, M. John Turner, et avec le Secrétaire d'Etat, M. Gérard Pelletier. En outre M. Smith a eu de longs entretiens avec des hauts fonctionnaires de l'Etat, notamment avec le Président de l'Agence canadienne de développement international, M. Paul Gérin-Lajoie. Les entretiens ont porté sur des questions et des programmes d'ordre général intéressant le Commonwealth, ainsi que sur la prochaine Conférence des chefs de gouvernement du Commonwealth, qui doit avoir lieu à Singapour du 14 au 22 janvier 1971.